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V petek, 6. novembra 1987, bo v je
dilnici tozda Gostinska enota finalno 
žrebanje kuponov nagradnega Kviza 
znanja o Gorenju.

Gorenje - S časom in pred njim!

Dvanajsti hišni sejem Go
renja, ki poteka pod ges
lom S časom in pred 
njim, je vzbudil med šte
vilnimi poslovnimi in dru
gimi obiskovalci precejš
nje zanimanje. V Rdeči 
dvorani je na ogled nad 
2 tisoč izdelkov, od kate
rih je polovica novosti v 
programih Gorenja.

Ne le na videz, izredno priv
lačna postavitev in prikaz iz
delkov, temveč tudi celotna 
podoba in organizacija tega 
poslovnega dogodka bo nale
tela na širši odmev tako do
ma kot tudi v tujini.
Že po tradiciji je bil sejem 
namenjen poslovnemu dogo
varjanju z dobavitelji surovin 
in materiala ter polizdelkov 
ter kupci naših gotovih izdel
kov, prav tako pa tudi s pred
stavniki bank in drugimi part
nerji. Kaže, da je razstava v 
dosedanjih letih utrdila svoje 
mesto in prav tu se soočajo 
s pogledi v prihodnost, potr
jujejo razvojna hotenja, usme
ritve dobivajo svoje popolnej
šo in zaokroženo programsko 
podobo.
Najsi bo poslovno področje 
Dom, Komunikacijska in ra
čunalniška oprema, Procesna

oprema ali Zelena tehnika, pri 
vseh teh usmeritvah je po
memben cilj kakovost, ino
vativnost, varčevanje pri ener
giji, varstvo okolja... Pri vseh 
programskih celotah, od gos
podinjskih aparatov do živil
ske tehnike, je pomembno 
vodilo Gorenja — zadovoljiti 
potrebe uporabnikov v njiho
vem bivalnem okolju. 
Prilagajanje tržišču, tako do
mačemu kot še zahtevnejše
mu zunanjemu, je ena izmed 
tistih prvin v Gorenju, ki mu 
omogoča in zagotavlja stopati 
v korak s časom.
Od 19. oktobra do 26. ok
tobra so sejem obiskali tudi 
številni gostje, med njimi Kiro 
Gligorov, član Sveta federa
cije, Dušan Čkrebič, član 
Predsedstva CK ZKJ in A- 
drej Marinc, član predsedstva 
SR Slovenije, Sergej Kraigher 
in Lidija Sentjurc, člana Sveta 
federacije, Marjan Orožen, 
član Predsedstva Sveta zveze 
sindikatov Jugoslavije. V času 
hišnega sejma so se v Gorenju 
sestali tudi predstavniki skup
ščin občin in izvršnih svetov 
občin in občinskih komitejev 
ZK in občinskih svetov ZSS 
kjer so Gorenjeve delovne 
organizacije. Hišni sejem so si 
ogledali udeleženci akcijske 
konference Z K o drobnem 
gospodarstvu.

Obiski v Gorenju

Kiro Gligorov s
22. oktobra dopoldan je na^ 
šo razstavo obiskal član Sveta 
federacije Kiro Gligorov. V 
spremstvu predstavnikov Go
renja si je najprej ogledal pro
izvodnjo pralnih strojev, nato 
pa še razstavo, nakar se je s 
predstavniki Gorenja in druž
benopolitičnih organizacij 
Gorenja in občine pomudil 
na krajšem razgovoru.

■xKiro Gligorov je podprl priza
devanja Gorenja za posodo
bitev in razvoj, posebej pa 
uveljavitev sistema vrednost, 
ki so povsod potrebne in za
želene. Zato je Gorenje na 
dobri, pravi poti. Več tako 
urejenih velikih sozdov bi 
lahko prispevalo k hitrejšemu 
spreminjanju gospodarske po
litike.

Dušan Ckrebič, Andrej Marinc
V četrtek, 22. oktobra, po
poldan sta naš Hišni sejem 
obiskala Dušan Čkrebič, član 
Predsedstva CK ZKJ in An
drej Marinc, član Predsedstva 
SR Slovenije.
Po ogledu razstave sta sprego
vorila o nekaterih vprašanjih 
sedanjega trenutka, predvsem 
pa sta se zanimala za izdelke 
elektronike in nov program 
kuhalnih aparatov.

Dušana Čkrebiča je zanimalo 
tudi, koliko organizacij ima 
Gorenje izven Slovenije, kako 
posluje tovarna v Vranju, ka
ko poteka oskrba Gorenjeve 
proizvodnje v celoti, kje je 
proizvodno lociran določen 
program In podobno. Na kon
cu je še dejal: „Vi ste največ
ji proizvajalec gospodinjskih 
aparatov v Jugoslaviji..."



Obiski v Gorenju

Marjan Orožen, Slavko Uršič
Sestavljeno organizacijo Go
renje in njegovo Konferenco 
osnovnih organizacijs sindika
ta, sta 23. oktobra obiskala 
Marjan Orožen, član Pred
sedstva Sveta Zveze sindika
tov Jugoslavije In Slavko Ur
šič, predsednik Zveznega od
bora sindikata proizvodnje in 
predelave kovin Jugoslavije.
V pogovoru s predstavniki 
Gorenja in konference ZSS 
so gostje Izmenjali mišljenja 
in poglede na trenutni polo
žaj gospodarstva, s tem v zve
zi prizadevanja sindikata, tre
nutni položaj In probleme 
Gorenja tako glede oskrbe s 
kakovostnimi komponentami

z domačega tržišča kot tudi 
Izredno slabe finančne discip
line. Posebej so se dotaknili 
problema vse večjega izloča
nja Iz dohodka, ki izčrpava 
osnovo združenega dela.
Bili so enotnega mnenja, da 
je treba odločno pristopiti 
k ureditvi te problematike, 
začenši z ocenitvijo dela na 
vseh področjih. Sindikat 
mora imeti strategijo in se za 
njeno uresničitev prizadevati, 
med drugim tudi, ko gre za 
določanje obsega dajatev 
združenega dela. Zato morajo 
tudi delovne organizacije pos
krbeti za strokovno podporo 
argumentov svojih delegatov.

*

Sergej Kraigher In Udlja Šentjurc
V soboto, 24. oktobra sta 
nas obiskala člana Sveta fede
racije Sergej Kraigher in Lidi
ja Šentjurc.
Najprej sta si ogledala poso
dobljeno proizvodnjo tovar
ne keramičnih ploščic v vasi 
Gorenje In obiskala delovno 
organizacijo Gorenje Mali gos
podinjski aparati v Nazarjih. 
Kasneje sta sl z zanimanjem 
v Rdeči dvorani ogledala še 
razstavljene proizvodne prog
rame Gorenjevih delovnih or
ganizacij.

V sproščenem razgovoru ob 
koncu ogleda sta s predstavni
ki Gorenja posegla še na pod
ročje medsebojnih odnosov v 
tako raznolikem poslovnem 
sistemu, kot je Gorenje v Ti
tovem Velenju.

Najpomembnejše pri obvlado
vanju zahtevne proizvodnje 
pa se jima zdi spodbujanje 
delavcev za uresničevanje vi
soko zastavljenih proizvodnih 
In drugih ciljev.

Delovni dogovori
... s predstavniki občinskih skupščin
V času vsakoletnega hišnega 
sejma je tudi priložnost za 
različna srečanja vodilnih de
lavcev Gorenja z gospodarst
veniki in predstavniki druž
benopolitičnih skupnosti in 
organizacij občin, kjer ima 
poslovni sistem Gorenja svo
je delovne organizacije.
Vsako leto so med povablje
nimi gosti tudi predsedniki 
skupščin in izvršnih svetov 
občin, kjer so Gorenjeve de
lovne organizacije. Tako je 
bilo tudi v sredo, 21. oktob
ra.
Po krajšem pozdravnem na
govoru predsednika poslovod
nega odbora Gorenja Herma
na Rigelnika je goste, prisot
na je bila večina povabljenih, 
s poslovanjem letos, načrti 
in hotenji za prihodnje leto 
in trenutnim gospodarskim 
položajem Gorenja seznanil

podpredsednik poslovodnega 
odbora Gorenja Andrej Kržič. 
Posebej je še poudaril veliko 
pripravljenost Gorenjevih de
lavcev, da čimbolje in kako
vostneje dosežejo z letnim 
načrtom visoko zastavljene 
cilje.
Herman Rigelnik je ob koncu 
dodal, da bomo morali v vseh 
delovnih okoljih proizvodnjo 
prilagajati razmeram na tujih 
trgih, saj je v prihodnje edina 
možnost nadaljnjega razvoja 
in napredka ter obstoja Gore
nja odvisna predvsem od čim- 
večjega izvoza.
Nekatere delovne organizacije 
Gorenja se že vrsto let uvel
javljajo na tujih, zlasti kon
vertibilnih trgih, vedno pogos
teje pa se jim pridružujejo 
tiste, ki doslej proizvodnih 
programov niso imele toliko 
naravnanih za izvoz.

... s predstavniki občinskih svetov ZSS
Poslovni sistem Gorenje in 
njegovo 12. razstavo dosež
kov In hotenj so 21. oktobra 
dopoldan obiskali predstavni
ki sindikalnih svetov občin, 
v katerih so Gorenjeve delov
ne organizacije.
Na pogovoru s predstavniki 
poslovnega sistema Gorenje in 
člani konference osnovnih or
ganizacij sindikata so se gosti 
seznanili s poslovnimi rezul
tati Gorenja v preteklem ob
dobju, o predvidevanjih do 
konca leta ter o načrtih za 
prihodnje leto.
Za uresničevanje zahtevnih 
proizvodnih načrtov bo, kot 
so poudarili, nujno uresničiti 
tehnološko prenovo proizvod
nje, ki je pomembna kompo

nenta za učinkovitejši in za
nesljivejši nastop na tujih tr
gih. Zato velja vsa pozornost 
vlaganjem v to prenovo. Ne
katera se že uresničujejo, ne
katera pa bodo v naslednjem 
letu nared. Predsednica kon
ference ZSS Gorenje je nani
zala področja delovanja sindi
kata tako znotraj sistema Go
renja kot navzven.
Gosti so se posebej zanimali 
za skupno razreševanje gospo
darske problematike v Gore
njevih kolektivih v drugih ob
činah predvsem z vidika pog
lobljenega snovanja perspek
tivnejših proizvodnih progra
mov in poti. Prav tako jih 
je zanimalo, koliko sindikat

(Nadaljevanje ne3. strani)
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Delovni dogovori

(Nadaljevanje z 2. strani)

upošteva strokovnost in znan- 
j"e tako pri vsakdanjem delu 
kot pri pomembnih odločit
vah, bodisi na področju sno
vanja novih poti, bodisi pri 
združevanju gospodarskih

subjektov. Poudarili so nam
reč, da mora biti sindikat tisti, 
dejavnik, ki bo nenehno bdel 
nad uveljavljanjem strokov
nosti in znanja na vseh rav
neh, saj je to zagotovilo za 
hitrejši vstop med najrazvi
tejše.

... s predstavniki občinskih organizacij ZK
V ponedeljek, 26. oktobra, 
so Gorenje in Hišni sejem 
obiskali predstavniki občins
kih organizacij zveze komu
nistov občin, v katerih ima 
Gorenje delovne organizacije. 
Med gosti je bil tudi izvršni 
sekretar CK ZKS Milan Bra
tec.
Ob obisku v Gorenju so se 
gosti seznanili s tenutno gos
podarsko situacijo v tem 
poslovnem sistemu in s pred
videvanji do konca leta, o 
Gorenjevih ambicioznih načr
tih za naslednje leto, pred

o delegiranju komunistov v 
akcijsko konferenco.
V razgovoru so predvsem po
udarili, da je ustanovitev ak
cijske konference v tako ve
likem sistemu kot je Gore
nje, izredno pomembno, saj 
mora delovno in samouprav
no povezovanje spremljati tu
di ustrezno povezovanje ko
munistov. Dogovorili so se, da 
sestavljajo konferenco pred
sedniki akcijskih konferenc 
delovnih organizacij in sekre
tarji osnovnih organizacij zve
ze komunistov v okoljih, kjer

Kiro Gligorov, član Sveta fe
deracije:
..Menim, da je Gorenje teh- 
nično-programsko usposob
ljeno, kar dokazuje sama raz
stava. Všeč mi je Gorenjeva 
orientacija za posodobitev in 
razvoj, saj je to zagotovilo, 
da bo hitro zmanjšalo prepad 
med našimi in svetovnimi do
sežki na tem področju. Prav- 
zaorav, se ta razlika že zmanj
šuje v prid Gorenje."

Andrej Marinc, član predsed
stva SR Slovenije 
„Težko govorim o tehničnih 
in razvojnih vrednotah prika
zanega, laže o kakovosti izdel
kov in prizadevanjih Gorenja, 
kar je bistvo za Gorenje in 
bi moralo biti za ostale pos
lovne sisteme v Jugoslaviji. 
Naslov sejma Gorenje — S ča
som in pred njim je prav go
tovo upravičen. Začeli ste so
delovati z vso razpoložljivo 
domačo in tujo znanostjo in 
če obiskovalec pogleda raz
stavljeno vidi, da je to sode
lovanje tudi uspešno.
Prav gotovo se da poiskati 
recept, da poslovanje tudi ob 
težavah steče uspešno. Vseka
kor pa je pri tem v Gorenju 
zelo pomembna pred nekaj le
ti predlagana usmeritev opreti 
se na lastne sile. Seveda pa 
so pri tem potrebne tudi 
v vseh pogledih sposobne vod
stvene ekipe. V Gorenju ste 
se tudi uspešno vključili v 
mednarodno delitev dela, ki 
tudi mora zagotoviti uspeh.
V sedanje Gorenjevo vodstvo 
zelo zaupam, čeprav tudi v 
preteklosti vodje niso bili sla
bi, le zahteve so že nekaj ča
sa drugačne, saj je Gorenje 
že pred leti začelo preraščati 
v velik in raznolik poslovni 
sistem. Njegovo vodenje pa 
zahteva drugačen pristop, ko 
se odgovornost za uspešno 
poslovanje mora postaviti tu
di in predvsem pred manjše 
skupine, ki pa so obenem 
odgovorne druga drugi, in ce
lotnemu sistemu.

Rekli so...

vsem pa o enotnem in skup
nem programiranju in izvaja
nju naložb za posodobitev 
proizvodnih zmogljivosti v 
sestavljeni organizaciji.

Med drugim so komunisti 
spregovorili o lastnem organi
ziranju in povezovanju znot
raj sestavljene organizacije. 
Lani sprejeto pobudo o usta
navljanju akcijske konference 
na ravni sozda so dokončno 
izoblikovali in sprejeli stališče

konferenca ni organizirana na 
ravni delovne organizacije. 
Prav tako so menili, da pred
sedstvo akcijske konference 
ne sme biti preštevilno,saj bi 
to oteževalo njegovo operativ
nost pri izvajanju določenih 
nalog.

Dogovorili so se, da se bo ses
tala akcijska konferenca ko
munistov sozda Gorenje v pr
vi polovici februarja naslednje 
leto.

Marjan Osole, direktor Unior 
Zreče:
„Dve leti nisem bil na vaši 
predstavitvi proizvodnih prog
ramov in moram reči, da je 
pri vseh razstavljenih izdelkih 
opaziti velik napredek; pred
stavljate tudi veliko novega. 
Predvsem je pomembno, da je 
to novo plod lastnega razvoja, 
Gorenjevih strokovnjakov. Z 
uspešnimi poslovnimi poteza
mi tako Gorenje na jugoslo
vanski trg ponuja izdelke, ka

kovosti, izgleda in zahtev sve
tovnih razsežnosti.
Že pred leti, ko sem bil sam v 
Gorenju se je poskušalo uvel
javiti z videotehniko, mikro
valovnimi pečicami, varčeval
nimi programi. To prizadeva
nje je zdaj ponovno oživelo, 
saj takšne izdelke vse bolj 
zahteva tudi domači kupec. 
Program Dom je zdaj, bolj 
kot kdajkoli prej, predstav
ljen kot zaokrožena celota. 
Pojavljajo in vse bolj uveljav
ljajo se novi izdelki, ki pred 
leti v Jugoslaviji še niso imeli 
pomembnega mesta. Med nji
mi je na prvem mestu toplot
na črpalka, pa tudi vse bolj 
sodobni kuhalni aparati — 
mikrovalovne in večsistemske 
pečice, videotehnika... S ta
kimi proizvodnimi programi 
se Gorenju ni treba bati za 
obstoj in nadaljnji razvoj."

Drago Šulek, predsednik 
Skupščine občine Velenje:
„Po dvanajstletnih izkušnjah 
postaja hišni sejem Gorenja 
sicer standarden po svoji os
novi usmeritvi, vendar se le
tošnja tovrstna prireditev ven
darle razlikuje od prejšnjih po 
dokaj realni usmeritvi glede 
ponudbe proizodnih progra
mov.
Obiskovalec sejma je prejšnja 
leta pri nekaterih izdelkih že 
kar slutil, da jih v naslednjih 
letih ne bo našel v trgovini. 
Letošnji sejem pa daje jasno 
čutiti, da bodo vsi razstavlje
ni izdelki tudi na voljo kup
cu.
Znotraj te realne ponudbe je 
dosti novosti, prikazani prog
rami kažejo tudi na velik pos
luh za potrebe tujega trga. 
Potrjevanje s kakovosto je 
imperativ Gorenja današnjega 
in jutrišnjega dne, povečana 
prisotnost na tujih tržiščih pa 
ob tolikšni proizvodnji njego
va edina dolgoročna alterna
tiva.
Podoba letošnjega sejma do
kazuje, da prestrukturiranje 
Gorenja sloni na trdni viziji 
po funkcionalno in oblikovno 
dokončno premišljenih, ener
getsko varčnejših in ekonom
sko čimbolj učinkovitih pro
izvodnih programih."
Jože Kuronja, predsednik Iz
vršnega sveta Skupščine obči
ne Lendava:
»Pogovor s predstavniki Go
renja je bil izredno dobro 
pripravljen. Res smo bili te
meljito seznanjeni o program
skih usmeritvah, pa tudi s tre-

(Nadaljevanje na 4. strani)
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(Nadaljevanje s 3. strani)

nutnimi problemi in stanj"em. 
Razvoj" je predstavljen glede 
na objektivne možnosti delov
nih organizacij Gorenja. Pri 
tem bi morali tudi predstav
niki vseh družbenopolitičnih 
skupnosti prizadevanje Gore
nja, da bi omejili družbeno 
porabo, ki raste preko mož
nosti gospodarstva.
Deset let spremljam razvoj 
Gorenja in njegovo smelo raz
vojno pot, ki ima temelje 
na usmeritvah v zunanji trg."

Aleš Ilc, predsednik poslo
vodnega odbora Kovinotehne 
iz Celja:
..Kompleksnost proizvodnega 
programa Gorenja se smiselno 
nadaljuje iz leta v leto. Velik 
je napredek proizvodnih prog
ramov delovnih organizacij iz
ven Titovega Velenja. To je 
zelo pomembno, saj tako ve
lik poslovni sistem, kot je Go
renje, ne sme biti toliko od
visen le od enega pomemb
nega proizvodnega programa. 
V preteklosti je bila vse pre
več očitna naravnanost le v 
program bele tehnike."

Zaton dobe materialov?
(Nadaljevanje Iz prejšnje številke)

Danes je že jasno, da se 
industrije materialov ne 
morejo obdržati z zašči
to zastarelih tehnologij, z 
ukrepi držav (subvencije 
panogam) in podobnim.

Le resnično dobre inovacije 
in spodbujanje raziskovalno- 
razvojne politike bo prispeva
lo k prilagoditvi industrij ma
terialov in njihovi novi stabil
nosti. Tak premik od obsega 
predelave primarnih materia
lov pa seveda stabilizira tudi 
potrebe industrije energije, ali 
pa jih celo zmanjša. To bo 
upočasnilo tudi naraščajoča 
gibanja v svetovni ceni nafte.

ki se bodo neogibno pojavila 
v prihodnjih desetletjih. 
Gospodarska korist bi bila 
popolna, če bi se tako zmanj
šale tudi napetosti v svetu, ki 
so se često pojavile zaradi 
tekmovanja za vedno redkej
šim naravnim bogastvom.
Zmanjšanje povpraševanja po 
materialih lahko obeta tudi 
boljše napovedi za rešitev 
problemov okolja.

Zaradi tega na konec obdob
ja materialov ne smemo gleda
ti le z obžalovanjem. Kot 
vsaka druga globoko zgodo
vinska preobrazba tudi ta 
prinaša koristi, seveda pa tudi 
velike stroške za tiste, ki so 
vlagali v preteklem obdobju.

Zato je nadvse pomembno 
vedeti, da prihaja bistvena 
sprememba, sprememba, ki je 
ni moč več odpraviti. Indus
trijsko razvite države so priča 
nastajanju informacijsko na
ravnane družbe, kjer v gospo
darski rasti prevladujejo viso
ko tehnološki izdelki, ki vse
bujejo razmeroma malo mate
rialov. V prihodnjih letih se 
bosta ekonomski uspeh in ne
uspeh določala po sposobnos
ti prilagajanja tej realnosti. 
Povzeto po gradivu avtorjev 
Eriča D. Larsona, Marca H. 
Roseja in Roberta H. VVilliam- 
sa s seminarja Megatrendi v 
svetu na Brdu pri Kranju.

Peter Petrovič

Lojze Plaznik direktor Zgor- 
njesavinjske kmetijske zad
ruge:
„Na hišnih sejmih Gorenja 
sem že kar reden gost. Re
čem lahko, da sem iz leta v 
leto zmeraj znova prijetno 
presenečen nad raznolikostjo

Fotokronika hišnega sejma

V petek In soboto le 35 delavcev Gorenja MIV iz Vranja obiskalo 
Gorenje In njegov Hišni sejem. Hišni sejem je v soboto obiskalo 
tudi 15 najboljših proizvodnih delavcev Gorenja Blra Iz Blhača.delavcev Gorenja Blra Iz Blhača.

in celovitostjo razstavljenih 
programov, predvsem pa nad 
številom prikazanih novosti 
v primerjavi s prejšnjim le
tom. To dokazuje, da je Go
renje v osnovi čvrst, zdrav 
in prožen kolektiv.

Veseli me, da je prireditev.

ki postaja že tradicionalna, 
kljub temu tako sveža in vse
lej zanimiva. Zato lahko govo
rimo o tem sejmu le v smislu 
tradicionalnosti, nikakor pa 
ne v smislu standardnosti po
nudbe saj je leta z vsakim le
tom popolnejša in bolj domi
selna'

V spomin
DANIJEL HRAMEC

Dani! Tvoja pot v tovarni 
se je začela leta 1956, ko 
si kot mlad ključavničar 
bil eden pionirjev izgradnje 
današnjega Gorenja. Bil si 
skromen, tih, skoraj ne
opazen, pa kljub temu ved
no prisoten med nami. 
Nikoli ti ni bilo težko pop
rijeti za delo. Zate čas in

dan nista bila pomembna. 
Živel in delal si za nas, za 
naše Gorenje in kjerkoli si 
hodil, si ime Gorenja po
nosno omenjal. Z njim si 
preživel dobre in slabe ča
se.
Spominjamo se, da si z ve
seljem in nasmehom kazal 
svoje žuljave roke, kajti 
vedel si, da nam in sebi 
gradiš boljši jutri. Delo in 
leta pa so na tebi, Dani, 
pustila sledove. Prišel je 
dan, ko si se moral poslo
viti. Težka je bila ločitev 
od tovarne in nas. V mis
lih pa si ostal z nami tudi 
po upokojitvi.
Z nami si bil še poleti, ko 
smo te obiskali na domu. 
Ob slovesu smo si rekli 
nasvidenje - do prihodnje
ga srečanja.
Zdaj pa ti lahko rečemo 
le še zbogom Dani.

Delavci Gorenja

Malica
Redna

Hišni sejem je obiskalo 200 štipendistov Gorenja Gospodinjski apa
rati.

Četrtek Mesni sir, solata
Petek Pleskavica v omaki,

krompir v kosih
Ponedeljek Ričet, prekajena rebra
Torek Kare v omaki, krompir

v kosih
Sreda Prešana šunka,

francoska solata ali 
solata

Četrtek Safalada, dušeno
sveže zelje

Dieta

Mesni sir, solata 
Mesna štruca, krompir v 
kosih
Ričet, govedina 
Goveji zrezki v omaki, 
krompir v kosih 
Posebna salama, 
francoska solata ali 
solata
Safalada, dušeno sveže 
zelje
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